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Abstract (en)
[origin: WO8806307A1] The assembly comprises a bracelet (1) made of special spring steel, adjustable individually to all wrists and comprises a
circular hole (3) in its central flat portion (21). The bracelet is covered wiht a one-piece removable sleeve made of elastic fabric. A casing is nested
in the hole (3), the sheet of the sleeve being interleaved between the casing and the bracelet, without damaging the sheet. A tension ring arranged
in a side groove situated at the base of the casing cooperates with the lower surface of the flat portion (12) of the bracelet in order to provide for a
removable fixing of the casing to the bracelet.

Abstract (fr)
L'assemblage comprend un bracelet (1) en acier spécial ressort, ajustable par fagonnage individuel sur tous poignets et comporte un trou circulaire
(8) dans sa partie centrale plate (21). Le bracelet est recouvert d'un fourreau amovible en tissu élastique constitué d'une seule piece. Un boftier est
emboité dans le trou 3, le tissu du fourreau étant interposé entre le boitier et le bracelet, sans que le tissu soit endommagé. Une bague de tension
placée dans une rainure latérale située a la base du boitier coopére avec la surface inférieure de la partie plate (12) du bracelet pour assurer une
fixation amovible du boitier sur le bracelet.
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